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1 

00:02:32.800 --> 00:02:43.700 

Szanowni Państwo bardzo proszę już o zajęcie 

miejsc. 

 

2 

00:02:43.700 --> 00:02:47.500 

Otwieram LXX zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie VIII 

 

3 

00:02:47.500 --> 00:02:49.200 

kadencji. 

 

4 

00:02:49.200 --> 00:02:51.849 

Witam na dzisiejszej sesji Burmistrza Sulechowa 

Pana Wojciecha Sołtysa. 

 

5 

00:02:51.849 --> 00:02:54.511 

- Dzień dobry. Witam serdecznie. 

 

 

6 

00:02:54.511 --> 00:02:57.705 

- Zastępcę Burmistrza i Sekretarza Gminy Sulechów 

Panią Magdalenę Klucznik. 

 

7 

00:02:57.900 --> 00:02:59.100 

- Dzień dobry. 

 

8 

00:02:59.100 --> 00:03:02.600 

- Witam Skarbnika Gminy Sulechów Pana Marcina 

Pakułę. 

- Dzień dobry. 

 

9 

00:03:02.600 --> 00:03:05.800 

- Witam Sołtysów sołectw Gminy Sulechów, 

 

10 

00:03:05.800 --> 00:03:07.900 

Kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, 

 

11 

00:03:07.900 --> 00:03:10.000 

obsługę prawną i Kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

12 

00:03:10.000 --> 00:03:14.500 

Serdecznie witam mieszkańców Gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

13 

00:03:14.500 --> 00:03:15.600 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

14 

00:03:15.600 --> 00:03:19.700 

Szanowni Państwo informuję, że sesja jest 

transmitowana, 

 

15 

00:03:19.700 --> 00:03:21.300 

nagrywana i publikowana. 

 

16 

00:03:21.300 --> 00:03:24.000 

Bardzo proszę Państwa Radnych o kliknięcie 

kworum. 

 

17 

00:03:24.000 --> 00:03:25.700 

Panie Bartku. 

 

18 

00:03:30.800 --> 00:03:33.700 

Na styk, tak. 

 

19 

00:03:33.700 --> 00:03:37.800 

Wysoka Rado stwierdzam na podstawie 

sprawdzenia w sposób 

 

20 

00:03:37.800 --> 00:03:41.400 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan 

wynoszący 21 radnych Rady 

 

21 

00:03:41.400 --> 00:03:45.000 

Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych 

jest 11. 

 

22 

00:03:45.000 --> 00:03:49.500 

radnych. W związku z tym stwierdzam, że obrady 

LXX sesji VIII 

 

23 

00:03:49.500 --> 00:03:54.000 
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kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie są 

prawomocne do podejmowania uchwał. 

 

24 

00:03:54.000 --> 00:03:56.400 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, a więc nie 

będę odczytywać 

 

25 

00:03:56.400 --> 00:03:59.400 

porządku. Czy do proponowanego porządku obrad 

ktoś z Państwa Radnych 

 

26 

00:03:59.400 --> 00:04:00.800 

lub Pan Burmistrz zgłasza jakieś propozycje? 

 

27 

00:04:00.800 --> 00:04:02.800 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

28 

00:04:02.800 --> 00:04:07.900 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

29 

00:04:07.900 --> 00:04:11.200 

Państwo otrzymaliście ode mnie też w formie w 

formie papierowej, 

 

30 

00:04:11.200 --> 00:04:15.800 

ale chciałem do porządku zgłosić dwie 

autopoprawki, 

 

31 

00:04:15.800 --> 00:04:20.400 

właściwie sprowadzające się do wycofania, 

przepraszam wnioski 

 

32 

00:04:20.400 --> 00:04:26.300 

właściwie, sprowadzające się do wycofania dwóch 

uchwał i wprowadzenia 

 

33 

00:04:26.300 --> 00:04:30.400 

w miejsce jednej z wycofywanej kolejnej uchwały. 

 

34 

00:04:30.800 --> 00:04:33.900 

Proszę o wycofanie druku nr 709. 

 

35 

00:04:33.900 --> 00:04:38.500 

To jest druk dotyczący trybu powoływania i 

odwoływania członków 

 

36 

00:04:38.500 --> 00:04:40.500 

zespołu interdyscyplinarnego w Sulechowie. 

 

37 

00:04:40.500 --> 00:04:45.600 

Wycofanie wynika z tego, że, Ośrodek Pomocy 

Społecznej nadal 

 

38 

00:04:45.600 --> 00:04:51.200 

dyskutuje na temat kwestii, jak dokonać zapisu. 

 

39 

00:04:51.200 --> 00:04:55.800 

W związku z tym, żeby nie, że tak powiem przenosić 

tej dyskusji 

 

40 

00:04:55.800 --> 00:05:00.000 

dzisiaj też przychylam się do wniosku też 

wyartykułowanego przez 

 

41 

00:05:00.500 --> 00:05:03.400 

Ośrodek Pomocy Społecznej, zgłaszam taki wniosek. 

 

42 

00:05:03.400 --> 00:05:06.700 

Czyli na kolejnej sesji dostaliście Państwo tą 

uchwałę. 

 

43 

00:05:06.800 --> 00:05:11.900 

Natomiast co do druku 710 wnoszę o wycofanie. 

 

44 

00:05:11.900 --> 00:05:15.400 

To jest druk, który wywołał dyskusję co do zapisów 

związanych 

 

45 

00:05:15.400 --> 00:05:16.700 

z wiekiem. 

 

46 

00:05:16.700 --> 00:05:18.600 

Wprowadzam w to miejsce zupełnie nową uchwałę. 
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47 

00:05:18.600 --> 00:05:22.700 

Również dlatego, że nie będzie to jest po prostu 

zmiana uchwały, 

 

48 

00:05:22.700 --> 00:05:27.200 

tylko to będzie uchwała w sprawie zupełnie nowa w 

tej samej sprawie, 

 

49 

00:05:27.200 --> 00:05:30.400 

ale obejmujące już zupełnie nowe zapisy. 

 

50 

00:05:30.800 --> 00:05:33.600 

Tak że te dwa wnioski do porządku chciałem zgłosić. 

 

51 

00:05:33.600 --> 00:05:34.700 

- Dziękuję. 

 

52 

00:05:34.700 --> 00:05:38.700 

Tak że dwa wnioski o wycofanie i jeden wniosek o 

wprowadzenie nowej 

 

53 

00:05:38.700 --> 00:05:41.100 

uchwały do porządku obrad. 

 

54 

00:05:41.100 --> 00:05:45.100 

Panie Bartku kworum kliknęliśmy. Mamy 12. 

 

55 

00:05:45.100 --> 00:06:05.000 

radnych teraz. Tak? [niesłyszalne] Ale blisko był czy? 

[niesłyszalne] Mamy 12. 

 

56 

00:06:05.000 --> 00:06:06.400 

radnych. Przechodzimy do głosowania. 

 

57 

00:06:07.600 --> 00:06:11.500 

Jeszcze co, a jeszcze nie, urządzenia nie wszystkie 

się włączyły. 

 

58 

00:06:21.700 --> 00:06:28.200 

Tak, tak, jedziemy. Tak. 

 

59 

00:06:28.200 --> 00:06:31.800 

Najpierw wycofanie projektu uchwały 709 i tego 

uchwały, 

 

60 

00:06:31.800 --> 00:06:34.500 

której dzisiaj nie będzie już. 

 

61 

00:06:34.500 --> 00:06:37.500 

Panie Bartku bardzo proszę o uruchomienie 

głosowania wycofanie 

 

62 

00:06:37.500 --> 00:06:39.400 

uchwały druk numer 709. 

 

63 

00:06:41.600 --> 00:06:45.200 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

64 

00:06:50.200 --> 00:06:53.700 

Zbyszek, Wiesiu. 

 

65 

00:06:54.300 --> 00:06:58.871 

Coś nie działa. Tak? [niesłyszalne]. Super. 

 

66 

00:08:37.400 --> 00:08:39.700 

Szanowni Państwo za 12. radnych. 

 

67 

00:08:39.700 --> 00:08:42.600 

Stwierdzam, że zmiana w porządku, a właściwie 

usunięcie z porządku 

 

68 

00:08:42.900 --> 00:08:44.800 

obrad druku numer 709 zostało przyjęte. 

 

69 

00:08:44.800 --> 00:08:46.800 

Bardzo proszę Państwa Radnych o kliknięcie 

kworum. 

 

70 

00:08:46.800 --> 00:08:49.600 

Mamy teraz obecnych 13. 
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71 

00:08:49.600 --> 00:08:52.900 

radnych. Doszedł Pan Radny Przemysław Pokład. 

 

72 

00:08:52.900 --> 00:09:00.500 

Już jest. Tak? 

 

73 

00:09:00.500 --> 00:09:07.200 

Tak, wszyscy kliknęli Panie Bartku? 

 

74 

00:09:07.200 --> 00:09:09.300 

Panie Wiesławie? 

 

75 

00:09:09.300 --> 00:09:15.500 

Tylko prosimy kworum kliknąć. 

 

76 

00:09:15.500 --> 00:09:18.000 

Przechodzimy do głosowania kolejnej zmiany. 

 

77 

00:09:18.000 --> 00:09:23.400 

Wniosek o wycofanie z porządku obrad druku nr 

710. 

 

78 

00:09:23.400 --> 00:09:25.200 

Tak, Panie Bartku? 

 

79 

00:09:25.200 --> 00:09:27.600 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

80 

00:09:27.600 --> 00:09:29.500 

druk numer 710. 

 

81 

00:09:29.500 --> 00:09:31.600 

Wniosek o wycofanie z porządku obrad. 

 

82 

00:09:35.900 --> 00:09:41.600 

Panie Wiesławie, Pani Krystyno bardzo proszę o 

głosowanie. Za 13. 

 

83 

00:09:41.600 --> 00:09:43.900 

radnych. Stwierdzam, że zmiana została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

84 

00:09:43.900 --> 00:09:46.000 

Przechodzimy do kolejnej zmiany. 

 

85 

00:09:46.000 --> 00:09:50.400 

Wniosek o wprowadzenie tym razem do porządku 

obrad druku numer 716. 

 

86 

00:09:50.400 --> 00:09:51.800 

Bardzo proszę Państwa Radnych. 

 

87 

00:09:54.200 --> 00:10:06.700 

Panie Bartku na koniec chyba. Nie? 

 

88 

00:10:06.700 --> 00:10:08.700 

Druk numer 716. 

 

89 

00:10:11.200 --> 00:10:15.100 

Jeszcze mamy kolejnego radnego. 

 

90 

00:10:15.100 --> 00:10:16.700 

Tak że Panie Bartku kworum zrobimy. 

 

91 

00:10:32.100 --> 00:10:35.400 

Bardzo proszę Państwa Radnych o kliknięcie 

kworum. 

 

92 

00:10:35.400 --> 00:10:36.600 

Mamy już 14. radnych. 

 

93 

00:10:42.100 --> 00:10:52.100 

Będą się zbierać. [niesłyszalne] Będę się starał. 

Kliknąłeś tak? 

 

94 

00:11:02.100 --> 00:11:06.400 

Dobrze Panie Bartku mamy wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad 

 

95 
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00:11:06.400 --> 00:11:09.000 

druku nr 716. 

 

96 

00:11:09.000 --> 00:11:13.100 

Wprowadzamy go na koniec w podpunkcie 6., 

 

97 

00:11:13.100 --> 00:11:17.300 

bo jeden żeśmy zmniejszyli. 

 

98 

00:11:17.300 --> 00:11:29.100 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. Za 14. 

 

99 

00:11:29.100 --> 00:11:32.300 

radnych. Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad 

została przyjęta. 

 

100 

00:11:32.300 --> 00:11:35.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 3. 

 

101 

00:11:35.000 --> 00:11:37.900 

informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Sulechowie o działaniach 

 

102 

00:11:37.900 --> 00:11:39.200 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

103 

00:11:39.200 --> 00:11:45.000 

Szanowni Państwo tak jak wzorem poprzednich 

naszych sesji taką 

 

104 

00:11:45.000 --> 00:11:47.800 

informację dostaliście w sposób mailowy. 

 

105 

00:11:47.800 --> 00:11:49.900 

I udostępniona ona została również w mediach 

społecznościowych. 

 

106 

00:11:49.900 --> 00:11:51.300 

Więc ja nie będę jej odczytywał. 

 

107 

00:11:51.300 --> 00:11:55.000 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz ma 

pytania do tej 

 

108 

00:11:55.000 --> 00:11:56.600 

informacji? 

 

109 

00:11:56.600 --> 00:12:00.000 

Nie widzę. Przechodzimy do kolejnego punktu. 

Punkt 4. 

 

110 

00:12:00.000 --> 00:12:02.100 

informacja przewodniczących komisji Rady Miejskiej 

w Sulechowie 

 

111 

00:12:02.100 --> 00:12:03.300 

z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

112 

00:12:03.300 --> 00:12:08.800 

I tu również, tak jak ustaliliśmy nie będziemy 

odczytywać osobno tych 

 

113 

00:12:08.800 --> 00:12:11.200 

wszystkich sprawozdań. 

 

114 

00:12:11.200 --> 00:12:12.700 

Sprawozdanie prowadził Pan Radny Przemysław, 

 

115 

00:12:12.700 --> 00:12:15.400 

komisję wspólną prowadził Pan Radny Przemysław 

Pokład. 

 

116 

00:12:19.100 --> 00:12:22.000 

Posiedzenie wspólne miało miejsce tydzień temu. 

 

117 

00:12:22.000 --> 00:12:26.600 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz ma 

pytania 

 

118 

00:12:26.600 --> 00:12:30.400 

do przedstawionych sprawozdań i udostępnionych 

tutaj Państwu 
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119 

00:12:30.400 --> 00:12:32.400 

w systemie eSesja. 

 

120 

00:12:32.500 --> 00:12:34.100 

Nie widzę. 

 

121 

00:12:34.100 --> 00:12:36.800 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 5. 

 

122 

00:12:36.800 --> 00:12:38.600 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Sulechowa 

w okresie 

 

123 

00:12:38.600 --> 00:12:40.700 

międzysesyjnym. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

124 

00:12:41.500 --> 00:12:46.700 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo macie 

Państwo również moje 

 

125 

00:12:46.700 --> 00:12:48.400 

sprawozdanie w formie elektronicznej. 

 

126 

00:12:48.400 --> 00:12:53.000 

W formie uzupełnienia tylko mogę dodać, 

 

127 

00:12:53.000 --> 00:12:57.600 

że w zakresie projektów własnych przygotowaliśmy 

już wnioski 

 

128 

00:12:57.600 --> 00:13:00.200 

dotyczące obu dróg na Brzeziu. 

 

129 

00:13:00.200 --> 00:13:02.100 

Są one, że tak powiem przedłożone. 

 

130 

00:13:02.100 --> 00:13:06.300 

- Dziękuję. 

 

131 

00:13:06.300 --> 00:13:08.300 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie 

do sprawozdania? 

 

132 

00:13:08.300 --> 00:13:09.700 

Bardzo proszę Pan Radny Jan Reus. 

 

133 

00:13:09.700 --> 00:13:11.200 

- Dziękuję. 

 

134 

00:13:11.200 --> 00:13:12.500 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

135 

00:13:12.500 --> 00:13:13.800 

Wysoka Rado, Szanowni Goście. 

 

136 

00:13:13.800 --> 00:13:16.800 

Panie Burmistrzu mam takie dwa pytania. 

 

137 

00:13:16.800 --> 00:13:21.800 

Pierwsze. Czy już jest jakaś opinia w zakresie tego, 

 

138 

00:13:21.800 --> 00:13:23.200 

co żeśmy rozmawiali na komisjach? 

 

139 

00:13:23.200 --> 00:13:26.400 

Dotyczy miejsc postojowych dla osób 

niepełnosprawnych. 

 

140 

00:13:26.400 --> 00:13:28.900 

Czy można czasowo to ograniczyć? 

 

141 

00:13:28.900 --> 00:13:31.800 

Bo to żeśmy dyskutowali na komisjach. 

 

142 

00:13:31.800 --> 00:13:33.600 

Czy czasowo można ograniczyć? 

 

143 

00:13:33.600 --> 00:13:34.900 

I drugie pytanie. 
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144 

00:13:34.900 --> 00:13:42.700 

Podobno proboszcz tutaj złożył jakiś wniosek o 

drugie rozdanie 

 

145 

00:13:42.700 --> 00:13:44.200 

w zakresie jakiś remontów. 

 

146 

00:13:44.200 --> 00:13:46.900 

Czy może Pan coś? 

 

147 

00:13:46.900 --> 00:13:48.400 

Proboszcz tej parafii tutaj dużego kościoła. 

[niesłyszalne] 

 

148 

00:13:48.400 --> 00:13:50.400 

Podwyższenia tak. 

 

149 

00:13:50.400 --> 00:13:53.500 

Czy może Pan Burmistrz coś powiedzieć? 

 

150 

00:13:53.500 --> 00:13:55.200 

Podobno wczoraj złożył. Dziękuję. 

 

151 

00:13:55.200 --> 00:13:57.000 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

152 

00:13:57.000 --> 00:13:59.600 

- Odpowiadając na pierwsze pytanie. 

 

153 

00:13:59.600 --> 00:14:02.700 

Pismo zostało wysłane, natomiast odpowiedzi 

jeszcze nie ma. 

 

154 

00:14:02.700 --> 00:14:07.600 

Wystąpiliśmy o wskazanie policja, jak gdyby, 

 

155 

00:14:07.600 --> 00:14:09.700 

pod kątem ewentualnego uzgodnienia tak, 

 

156 

00:14:09.700 --> 00:14:10.800 

takich rozwiązań. 

 

157 

00:14:10.800 --> 00:14:14.300 

Natomiast co do drugiego, nie jestem w stanie 

jeszcze szczegółów 

 

158 

00:14:14.300 --> 00:14:15.800 

powiedzieć, ponieważ, może inaczej, 

 

159 

00:14:15.800 --> 00:14:17.500 

to trzeba od początku rozpocząć czego to dotyczy. 

 

160 

00:14:17.500 --> 00:14:21.600 

Zakładam, że dotyczy to naboru Narodowego 

Programu Ochrony Zabytków, 

 

161 

00:14:21.600 --> 00:14:23.700 

który ma dopiero nastąpić. 

 

162 

00:14:23.700 --> 00:14:25.200 

Niek z nas jeszcze nie wie, na jakich zasadach, 

 

163 

00:14:25.200 --> 00:14:27.300 

ile wniosków i kiedy dokładnie. 

 

164 

00:14:27.300 --> 00:14:30.100 

Więc na pewno do tego momentu będziemy 

czekać. 

 

165 

00:14:30.100 --> 00:14:36.200 

Jak Państwo wiecie informowaliśmy też o tym w 

piątek, 

 

166 

00:14:36.200 --> 00:14:41.000 

tak w piątek była informacja, że 10 wniosków z 

Gminy 

 

167 

00:14:41.000 --> 00:14:44.200 

Sulechów żaden z wniosków nie uzyskał wsparcia. 

 

168 

00:14:44.200 --> 00:14:47.300 
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Więc na dzisiaj tylko tyle wiemy, 

 

169 

00:14:47.300 --> 00:14:50.100 

że będzie drugi nabór, ale to jest informacja 

wyłącznie prasowa. 

 

170 

00:14:50.100 --> 00:14:53.200 

Więc chyba dzisiaj za wcześnie, żeby merytorycznie 

się 

 

171 

00:14:53.200 --> 00:14:56.100 

też wypowiedzieć, ile tych wniosków będzie można 

złożyć, 

 

172 

00:14:56.500 --> 00:14:59.400 

czy będą jakieś kwoty progowe i czego mogą 

dotyczyć. 

 

173 

00:14:59.400 --> 00:15:01.300 

Niestety tutaj nie mamy jeszcze wiedzy. 

 

174 

00:15:01.300 --> 00:15:03.000 

- Dziękuję bardzo. 

 

175 

00:15:03.000 --> 00:15:04.900 

Proszę Pan Radny Przemysław Pokład ad vocem. 

 

176 

00:15:04.900 --> 00:15:06.400 

- Dzień dobry. 

 

177 

00:15:06.400 --> 00:15:08.400 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

178 

00:15:08.400 --> 00:15:12.800 

Panie i Panowie Radni, Szanowni Państwo tutaj 

chodzi o te miejsca 

 

179 

00:15:12.800 --> 00:15:16.100 

parkingowe. Bo też do komisji wpłynęło w tamtym 

tygodniu 

 

180 

00:15:16.100 --> 00:15:18.600 

kolejne pismo. 

 

181 

00:15:18.600 --> 00:15:22.500 

Panie Burmistrzu tam jest przedsiębiorcy to Pani 

tam napisała z tego 

 

182 

00:15:22.500 --> 00:15:25.000 

co pamiętam pismo właśnie. 

 

183 

00:15:25.000 --> 00:15:29.400 

Żeśmy jej znaczy no nie niej, dla mieszkańców 

udostępnili nowe 

 

184 

00:15:29.400 --> 00:15:31.600 

miejsce parkingowe dla osób niepełnosprawnych. 

 

185 

00:15:31.600 --> 00:15:36.900 

To tam jest kierunek Plac Wilhelma Pluty przy 

sklepie. 

 

186 

00:15:36.900 --> 00:15:39.900 

I ta Pani też właśnie pisze, że jest właśnie problem 

tak, 

 

187 

00:15:39.900 --> 00:15:44.900 

że fajnie tak, ale Ci co mieli z tego korzystać. 

 

188 

00:15:44.900 --> 00:15:48.200 

Czyli osoby, które tam miały podjeżdżać do tego 

sklepu zakupywać te 

 

189 

00:15:48.200 --> 00:15:50.500 

rzeczy po prostu nie mogą z tego skorzystać. 

 

190 

00:15:50.500 --> 00:15:52.600 

Bo ktoś po prostu zostawia samochód na dłuższy 

czas. 

 

191 

00:15:52.600 --> 00:15:55.900 

Tak że trzeba się temu problemowi naprawdę 

przyjrzeć. Dziękuję bardzo. 
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192 

00:15:55.900 --> 00:15:58.400 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pani Radna Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak. 

 

193 

00:15:58.800 --> 00:16:00.600 

- Ja mam takie pytanie. 

 

194 

00:16:00.600 --> 00:16:05.300 

Panie Burmistrzu w swoim sprawozdaniu Pan nas 

informuje o fakcie, 

 

195 

00:16:05.300 --> 00:16:09.200 

że przystąpiono do opracowania koncepcji budowy 

Centrum 

 

196 

00:16:09.200 --> 00:16:10.300 

Przesiadkowego w Sulechowie. 

 

197 

00:16:10.300 --> 00:16:17.700 

Te prace zostały skierowane do wykonania do biura 

obsługi inwestycji B. P. 

 

198 

00:16:17.700 --> 00:16:22.400 

Projekt Andrzej Makaryk z siedzibą w Sulechowie za 

kwotę 27306,00 zł. 

 

199 

00:16:22.400 --> 00:16:24.400 

Ja mam takie pytanie. 

 

200 

00:16:24.400 --> 00:16:28.100 

Czy my już w ogóle wiemy, jak wygląda sytuacja 

prawna, 

 

201 

00:16:28.100 --> 00:16:36.200 

jeśli chodzi o ten teren, jeśli chodzi o przejęcie tej 

części parku od PKP? 

 

202 

00:16:36.200 --> 00:16:39.800 

Czy my w ogóle mamy jakąkolwiek koncepcję co 

tam ma być? 

 

203 

00:16:39.800 --> 00:16:44.200 

Bo zlecamy wykonawcy projektantowi wykonanie 

jakieś rzeczy, 

 

204 

00:16:44.200 --> 00:16:50.300 

a my nie znamy nawet pomysłu, w jaki sposób, 

 

205 

00:16:50.300 --> 00:16:52.700 

co tam ma powstać i co ma zawierać ta koncepcja. 

 

206 

00:16:52.700 --> 00:16:58.100 

Wyjdzie jak zwykle, że projektant zrobi koncepcję. 

 

207 

00:16:58.800 --> 00:17:00.900 

I on przedstawi radnym. 

 

208 

00:17:00.900 --> 00:17:06.200 

I się okaże, że ta koncepcja zupełnie odbiega od 

tego na czym radnym 

 

209 

00:17:06.200 --> 00:17:08.300 

zależy. Więc to jest takie omijanie. (...) 

 

210 

00:17:10.100 --> 00:17:12.100 

- Dziękuję bardzo. 

- A to są pieniądze. 

 

211 

00:17:12.100 --> 00:17:14.500 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Burmistrzu. 

 

212 

00:17:14.500 --> 00:17:18.300 

- Znaczy kilka wątków jest tutaj. 

 

213 

00:17:18.300 --> 00:17:19.600 

Szanowni Państwo nic się od lutego, 

 

214 

00:17:20.100 --> 00:17:22.100 

jeśli dobrze pamiętam nie zmieniło Pani Krystyno. 

 

215 

00:17:22.100 --> 00:17:24.300 
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Ja Państwu przedstawiałem co mamy w ramach 

koncepcji. 

 

216 

00:17:24.300 --> 00:17:26.700 

Państwo wyraziście zgodę, w momencie, 

 

217 

00:17:26.700 --> 00:17:29.800 

kiedy podejmowaliście decyzję czy możemy też 

dokonać zakupu tej 

 

218 

00:17:29.800 --> 00:17:31.600 

działki prywatnej. 

 

219 

00:17:31.600 --> 00:17:32.700 

Działkę w międzyczasie zakupiliśmy. 

 

220 

00:17:32.700 --> 00:17:36.800 

Informowałem wtedy też, że PKP wypowie się, 

 

221 

00:17:36.800 --> 00:17:40.700 

jak gdyby, no my zakładamy, że pozytywnie 

oczywiście się wypowie. 

 

222 

00:17:40.700 --> 00:17:42.800 

W momencie, kiedy zobaczy koncepcję, 

 

223 

00:17:43.700 --> 00:17:47.400 

z której też wynika, jak przebiegają ciągi piesze na 

tym terenie, 

 

224 

00:17:47.400 --> 00:17:50.000 

który ma nam również przekazać, a więc w samym 

parku. 

 

225 

00:17:50.000 --> 00:17:52.600 

To jest, jak gdyby z sobą powiązane, 

 

226 

00:17:52.600 --> 00:17:55.600 

bo PKP, aby przekazać samorządowi działkę, 

 

227 

00:17:55.600 --> 00:17:58.000 

musi wskazać, że będzie ona wykorzystywana 

również na cele 

 

228 

00:17:58.000 --> 00:17:59.400 

komunikacyjne. 

 

229 

00:17:59.400 --> 00:18:01.600 

I to też jest, jak gdyby elementem koncepcji. 

 

230 

00:18:01.600 --> 00:18:06.600 

Wydaje mi się też, że, jestem o tym przekonany tak, 

 

231 

00:18:06.600 --> 00:18:09.900 

że jak wtedy o tym rozmawialiśmy, to pokazaliśmy 

Państwu 

 

232 

00:18:09.900 --> 00:18:11.700 

te trzy elementy, które się tam znaleźć muszą. 

 

233 

00:18:11.700 --> 00:18:14.900 

To znaczy muszą się znaleźć miejsca parkingowe dla 

aut osobowych, 

 

234 

00:18:14.900 --> 00:18:18.800 

rowerów plus tej infrastruktury powiedzmy 

towarzyszącej. 

 

235 

00:18:18.800 --> 00:18:23.600 

Ta część związana z możliwością parkowania 

autobusów i jak gdyby 

 

236 

00:18:23.600 --> 00:18:25.600 

Dworcem Przesiadkowym jako takim. 

 

237 

00:18:25.600 --> 00:18:30.500 

No i ta trzecia część związana właśnie z 

zagospodarowaniem ciągów 

 

238 

00:18:30.500 --> 00:18:32.800 

komunikacyjnych w całym tym obszarze. 

 

239 
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00:18:32.800 --> 00:18:37.700 

Czyli od istniejącego dworca poprzez parki, 

 

240 

00:18:37.700 --> 00:18:41.200 

poprzez te dwie działki, których jednym i drugim 

właścicielem jest 

 

241 

00:18:41.200 --> 00:18:43.300 

już na dzisiaj Gmina Sulechów. 

 

242 

00:18:43.300 --> 00:18:46.800 

I taka koncepcja została już zlecona na zewnątrz. 

 

243 

00:18:46.800 --> 00:18:50.300 

Na dobrą sprawę termin jest do połowy września. 

 

244 

00:18:50.300 --> 00:18:53.700 

Ale my liczymy, że będziemy mieć to wcześniej 

głównie właśnie z tego 

 

245 

00:18:53.700 --> 00:18:58.800 

powodu Pani Krystyno, żeby móc dalej posunąć o 

krok rozmowy z PKP, 

 

246 

00:18:58.800 --> 00:19:03.000 

tak. PKP oczekuje na dzisiaj celem przekazania tej 

działki właśnie 

 

247 

00:19:03.000 --> 00:19:04.500 

już koncepcji, z której będzie wynikać, 

 

248 

00:19:04.500 --> 00:19:09.700 

że te tereny, które mieliby nam przekazać 

będą wykorzystane pod kątem komunikacyjnym. 

 

249 

00:19:10.100 --> 00:19:12.900 

- Dziękuję. 

 

250 

00:19:12.900 --> 00:19:15.600 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

251 

00:19:15.600 --> 00:19:16.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

252 

00:19:16.700 --> 00:19:19.600 

Punkt 6. rozpatrzenie i głosowanie projektów 

uchwał. 

 

253 

00:19:19.600 --> 00:19:23.600 

Na początek druk numer 711 w sprawie dotacji na 

dofinansowanie prac 

 

254 

00:19:23.600 --> 00:19:26.500 

konserwatorskich, restauratorskich robót 

budowlanych przy zabytku. 

 

255 

00:19:26.500 --> 00:19:29.500 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać 

 

256 

00:19:29.500 --> 00:19:31.200 

głos w tym punkcie? 

 

257 

00:19:31.200 --> 00:19:32.300 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

258 

00:19:32.300 --> 00:19:35.100 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

259 

00:19:35.100 --> 00:19:36.500 

druk numer 711. 

 

260 

00:19:42.600 --> 00:19:48.400 

Panie Sebastianie. Za 14. 

 

261 

00:19:48.400 --> 00:19:50.400 

radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

262 

00:19:50.400 --> 00:19:52.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 



Strona 12 z 35 

 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.8.2023 z dnia 18 lipca 2023 r. 

263 

00:19:52.800 --> 00:19:56.200 

Druk numer 712 w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych 

 

264 

00:19:56.200 --> 00:19:57.400 

i ustalenia ich przebiegu. 

 

265 

00:19:57.400 --> 00:20:00.600 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

266 

00:20:00.600 --> 00:20:03.700 

w tym punkcie? 

 

267 

00:20:03.700 --> 00:20:04.700 

Bardzo proszę Pan Radny Jan Rerus. 

 

268 

00:20:07.800 --> 00:20:10.800 

- Dziękuję bardzo. 

 

269 

00:20:15.500 --> 00:20:21.100 

Nie jestem tutaj przeciwnikiem, żeby zaliczyć tą 

drogę do kategorii 

 

270 

00:20:21.100 --> 00:20:23.300 

dróg gminnych. 

 

271 

00:20:23.700 --> 00:20:26.200 

Natomiast chciałbym pewne tutaj wyjaśnienia tylko. 

 

272 

00:20:26.200 --> 00:20:32.000 

Już żeśmy rozmawiali na sesji jest tu ulica 

Zielonogórska, tak. 

 

273 

00:20:32.600 --> 00:20:38.600 

Ja tutaj opieram się na zapisie z GISON systemu 

GISON, 

 

274 

00:20:38.600 --> 00:20:41.200 

gdzie Pan Zastępca Burmistrza bardzo go chwali. 

 

275 

00:20:41.200 --> 00:20:46.000 

W związku z tym uznaję, że tam są prawdziwe dane 

zawarte w tym 

 

276 

00:20:46.000 --> 00:20:47.700 

systemie. Jest to ulica Zielonogórska. 

 

277 

00:20:47.700 --> 00:20:51.500 

No i tutaj dochodzi do ulicy Perłowej. 

 

278 

00:20:51.500 --> 00:20:55.100 

Pytanie pierwsze jest, to co mówi Pan Radny 

Kołakowski. 

 

279 

00:20:55.100 --> 00:20:57.500 

Patrząc na mapę wydaje się bardzo słuszne, 

 

280 

00:20:57.500 --> 00:21:02.500 

żeby nie kończyć tego, tej drogi publicznej do tego 

rowu, 

 

281 

00:21:02.500 --> 00:21:09.000 

tylko normalnie ją przedłużyć przez ulicę Perłową i 

dalej do ulicy 

 

282 

00:21:09.000 --> 00:21:10.300 

Zielonogórskiej. 

 

283 

00:21:10.300 --> 00:21:13.700 

I to by było fajne, bo tam jest dużo działek i by była 

droga cała 

 

284 

00:21:13.700 --> 00:21:19.700 

publiczna. Bardzo tu popieram Pana Radnego 

Kołakowskiego i pytanie 

 

285 

00:21:19.700 --> 00:21:24.400 

moje brzmi. Czy Burmistrz przewiduje dalej 

przedłużenie to jako drogi 

 

286 

00:21:24.400 --> 00:21:25.500 



Strona 13 z 35 

 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.8.2023 z dnia 18 lipca 2023 r. 

publicznej? 

 

287 

00:21:25.500 --> 00:21:26.900 

Byłoby to dobre. 

 

288 

00:21:26.900 --> 00:21:28.000 

Pierwsze, to jest pierwsze pytanie. 

 

289 

00:21:28.000 --> 00:21:33.100 

Drugie pytanie. Zgodnie z systemem GISON droga, 

 

290 

00:21:33.100 --> 00:21:36.600 

o którą chcemy wnosić tutaj te wszystkie działki jest 

drogą 

 

291 

00:21:36.600 --> 00:21:40.000 

publiczną, pisze droga publiczna. 

 

292 

00:21:40.000 --> 00:21:42.600 

Jest nadany numer drogi publicznej. 

 

293 

00:21:42.600 --> 00:21:46.000 

W związku z tym albo gdzieś pomyłka, 

 

294 

00:21:46.000 --> 00:21:49.800 

albo coś źle odczytuję, albo jeszcze raz weźmiemy ją 

jako publiczną. 

 

295 

00:21:49.800 --> 00:21:55.300 

I jest dokładnie do tego miejsca, do tych dwóch 

miejsc teren drogi 

 

296 

00:21:55.300 --> 00:21:57.500 

publicznej dojazdowej, ale publicznej nie. 

 

297 

00:21:57.500 --> 00:21:59.900 

Jest droga tutaj widzi Pan Radny, 

 

298 

00:21:59.900 --> 00:22:01.300 

jest numer drogi nadany, nie. 

 

299 

00:22:01.300 --> 00:22:06.500 

I akurat skręcający w lewo tam do rowu i prosto 

idący, 

 

300 

00:22:06.500 --> 00:22:10.100 

czyli jak to można powiedzieć, czyli tutaj jak my 

mamy teraz, 

 

301 

00:22:10.100 --> 00:22:11.400 

i tutaj dotąd, nie. 

 

302 

00:22:11.400 --> 00:22:13.900 

Tak z GISON wychodzi. 

 

303 

00:22:13.900 --> 00:22:15.100 

Być może gdzieś jest błąd. 

 

304 

00:22:15.100 --> 00:22:20.000 

Tu myślę, że Pan Burmistrz mnie tu wyprostuje z 

tego błędu, 

 

305 

00:22:20.000 --> 00:22:22.700 

jeżeli GISON jest błąd albo źle to odczytuję. 

 

306 

00:22:22.700 --> 00:22:24.600 

No ale wyraźnie pisze, że to jest droga publiczna. 

 

307 

00:22:24.600 --> 00:22:28.500 

Może za szybko wprowadzona już przed uchwałą 

Rady. 

 

308 

00:22:28.500 --> 00:22:31.800 

Ale bardzo mnie interesuje te pierwsze pytanie. 

 

309 

00:22:31.800 --> 00:22:39.500 

Bo widać, że przedłużenie drogi publicznej o tamtą 

ulicę Perłową jest 

 

310 

00:22:39.500 --> 00:22:40.900 

jak najbardziej zasadne. 
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311 

00:22:40.900 --> 00:22:42.800 

Nie tylko do tego rowu. 

Dziękuję. 

 

312 

00:22:42.800 --> 00:22:45.600 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Burmistrzu. 

 

313 

00:22:45.600 --> 00:22:50.000 

- Ja właściwie Panie Janie już po komisji chyba nie 

mam nic więcej 

 

314 

00:22:50.000 --> 00:22:52.400 

do dodania. Znaczy w mojej ocenie nic się nie 

zmieniło. 

 

315 

00:22:52.400 --> 00:22:54.000 

Ja podtrzymuję to, co wcześniej powiedziałem. 

 

316 

00:22:54.000 --> 00:22:58.000 

To co teraz czynimy dotyczy wyłącznie tego zakresu, 

 

317 

00:22:58.000 --> 00:23:00.500 

który został po prostu wybudowany jest już drogą 

utwardzoną. 

 

318 

00:23:00.500 --> 00:23:04.400 

A docelowo to co mówił też Pan Wiesław 

Kołakowski, 

 

319 

00:23:04.400 --> 00:23:06.300 

co jest oczywiste myślę dla nas wszystkich. 

 

320 

00:23:06.300 --> 00:23:11.400 

Będzie to również droga dojazdowa w przyszłości 

do tamtych terenów. 

 

321 

00:23:11.400 --> 00:23:14.500 

I po wybudowaniu być może przebudowaniu 

przepustu. 

 

322 

00:23:14.500 --> 00:23:17.700 

Bo ja nie wiem czy ten przepust, który na dzisiaj 

istnieje pozwoli 

 

323 

00:23:17.700 --> 00:23:21.300 

w przyszłości bez prac przemieszczać się, 

 

324 

00:23:21.300 --> 00:23:23.500 

że tak powiem pojazdom. 

 

325 

00:23:23.500 --> 00:23:28.100 

W mojej ocenie tak, ale pewnie pojazdom o 

określonej wadze, tak. 

 

326 

00:23:28.500 --> 00:23:30.100 

Więc tak bym do tego podszedł. 

 

327 

00:23:30.100 --> 00:23:33.800 

Nie chciałbym mówić co się wydarzy na drugim 

etapie inwestycji w tym 

 

328 

00:23:33.800 --> 00:23:34.900 

obszarze. 

 

329 

00:23:34.900 --> 00:23:37.900 

Być może będzie wybudowana również druga część, 

zobaczymy. 

 

330 

00:23:38.000 --> 00:23:44.600 

To będzie pewnie dla na nas wszystkich jakimś 

polem do rozmowy. 

 

331 

00:23:44.600 --> 00:23:48.200 

Natomiast co do tego, że jest upublicznione Panie 

Janie nie jestem 

 

332 

00:23:48.200 --> 00:23:49.800 

w stanie się do tego odnieść w żaden sposób. 

 

333 

00:23:49.800 --> 00:23:52.000 

Moja wiedza jest taka. 

 

334 
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00:23:52.000 --> 00:23:53.400 

Z naszych dokumentów wynika droga, 

 

335 

00:23:53.600 --> 00:23:55.900 

dzisiaj to Państwu zakładam uczynić. 

 

336 

00:23:56.100 --> 00:23:59.200 

I dopiero na tej podstawie będzie kolejne działanie. 

 

337 

00:23:59.200 --> 00:24:01.100 

No nic więcej nie jestem w stanie dodać. 

 

338 

00:24:01.100 --> 00:24:03.100 

Pan zadał te pytanie też na komisji. 

 

339 

00:24:03.100 --> 00:24:08.700 

Pani kierownik wtedy potwierdziła, że tak powiem 

zakres i styczność 

 

340 

00:24:08.700 --> 00:24:11.000 

działek. Tu nic więcej się naprawdę nie wydarzyło. 

 

341 

00:24:11.000 --> 00:24:17.300 

Natomiast potwierdzam w przyszłości powinna to 

być w całości droga. 

 

342 

00:24:17.300 --> 00:24:21.400 

I dla tych mieszkańców, którzy tam mieszkają 

pewnie będzie to lepsze 

 

343 

00:24:21.400 --> 00:24:23.200 

rozwiązanie, niż dotychczas istniejące. 

 

344 

00:24:23.200 --> 00:24:25.500 

- Dziękuję bardzo. 

 

345 

00:24:25.500 --> 00:24:27.800 

Proszę ad vocem Pan Radny Jan Rerus. 

 

346 

00:24:27.800 --> 00:24:29.900 

- Dziękuję za odpowiedź. 

 

347 

00:24:30.100 --> 00:24:31.400 

Bardzo się cieszę, że jest taka koncepcja, 

 

348 

00:24:31.400 --> 00:24:35.300 

że będzie to dalej drogą publiczną to dalszy ciąg. 

 

349 

00:24:35.300 --> 00:24:37.600 

Jest to oczywiście niezależne od prowadzenia 

inwestycji, 

 

350 

00:24:38.000 --> 00:24:42.400 

bo drogę można zrobić publiczną, a inwestycje robić 

później 

 

351 

00:24:42.400 --> 00:24:43.700 

lub w ogóle. 

 

352 

00:24:43.700 --> 00:24:44.800 

Remont takiej drogi zrobić później, 

 

353 

00:24:44.800 --> 00:24:46.300 

czyli to mamy wyjaśnione. 

 

354 

00:24:46.300 --> 00:24:53.700 

Natomiast na komisji nie widziałem, że w systemie 

GISON jest to 

 

355 

00:24:53.700 --> 00:24:57.200 

oznaczone jako droga publiczna, po prostu nie 

umiałem zaznaczyć. 

 

356 

00:24:57.200 --> 00:25:01.400 

Dopiero później, jak się zorientowałem, bo mniej z 

tego systemu 

 

357 

00:25:01.400 --> 00:25:04.300 

korzystam zaznacza się, które drogi publiczne. 

 

358 

00:25:04.300 --> 00:25:07.400 
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I wskazuje w systemie, które są drogi publiczne 

dokładnie. 

 

359 

00:25:07.400 --> 00:25:10.500 

No i wskazało, że ta droga, którą chcemy dzisiaj 

przyjąć jako 

 

360 

00:25:10.500 --> 00:25:12.200 

publiczna jest drogą publiczną. 

 

361 

00:25:12.200 --> 00:25:15.700 

Dlatego, ale rozumiem, że Pan Burmistrz nie jest w 

stanie 

 

362 

00:25:15.700 --> 00:25:16.900 

odpowiedzieć na to pytanie. 

 

363 

00:25:16.900 --> 00:25:18.900 

W systemie pisze, że to droga publiczna. 

 

364 

00:25:18.900 --> 00:25:21.100 

No a jak podejmiemy drugą uchwałę o publicznej, 

 

365 

00:25:21.400 --> 00:25:23.200 

to chyba też się nic nie stanie, nie wiem. Dziękuję. 

 

366 

00:25:25.900 --> 00:25:30.300 

- Dziękuję. 

 

367 

00:25:30.300 --> 00:25:31.500 

Nie widzę więcej głosu w dyskusji. 

 

368 

00:25:31.500 --> 00:25:34.300 

Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

369 

00:25:34.300 --> 00:25:37.200 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

370 

00:25:37.200 --> 00:25:39.000 

Druk nr 712. 

 

371 

00:25:50.600 --> 00:25:54.400 

Pani Elu, Pani Krystyno, Panie Wiesławie bardzo 

proszę o oddanie 

 

372 

00:25:54.400 --> 00:26:00.400 

głosu na swoich urządzeniach. Za 12. 

 

373 

00:26:00.400 --> 00:26:02.900 

radnych, dwóch radnych się wstrzymało. 

 

374 

00:26:02.900 --> 00:26:04.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

375 

00:26:04.800 --> 00:26:06.600 

Przechodzimy do kolejnego głosowania. 

 

376 

00:26:06.600 --> 00:26:11.600 

Druk nr 713 w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia zabiegów 

 

377 

00:26:11.600 --> 00:26:12.900 

pielęgnacyjnych Pomnika Przyrody. 

 

378 

00:26:12.900 --> 00:26:15.800 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

379 

00:26:15.800 --> 00:26:17.300 

w tym punkcie? 

 

380 

00:26:17.300 --> 00:26:18.800 

Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

381 

00:26:20.400 --> 00:26:27.200 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni 

Radni mam pytanie, 

 

382 

00:26:27.200 --> 00:26:29.000 

jeśli chodzi o te uzgodnienia. 
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383 

00:26:29.000 --> 00:26:34.600 

Jaki to będzie szacowany koszt tych uzgodnień? 

 

384 

00:26:34.600 --> 00:26:40.400 

Bo z tego co pamiętam to miało być to rozmawiamy 

z nadleśnictwem. 

 

385 

00:26:40.400 --> 00:26:45.000 

I zakres prac mamy wyraźnie wskazany w uchwale. 

 

386 

00:26:45.000 --> 00:26:48.800 

Natomiast nigdzie nie ma mowy o wydatkach. 

 

387 

00:26:48.800 --> 00:26:53.900 

Nie wiemy też, jaki zakres wydatków poniesie 

gmina, 

 

388 

00:26:53.900 --> 00:26:56.000 

a jaki nadleśnictwo. 

 

389 

00:26:56.000 --> 00:26:59.900 

Bo ustalenia, które pamiętam na poprzednich 

sesjach, 

 

390 

00:26:59.900 --> 00:27:06.400 

gdzie była mowa o ratowaniu tego dębu padały 

różne kwoty. 

 

391 

00:27:06.400 --> 00:27:09.900 

A ostatecznie nie mamy tej wiedzy. 

 

392 

00:27:09.900 --> 00:27:17.100 

Dlatego prosiłbym o informację, jaki zakres prac to 

określa uchwała. 

 

393 

00:27:17.100 --> 00:27:18.900 

Natomiast ile to będzie kosztować? 

 

394 

00:27:18.900 --> 00:27:24.200 

Jaki, bo część ponoszą z tego tytułu nasi 

mieszkańcy, 

 

395 

00:27:24.200 --> 00:27:27.300 

gdzie wyraźnie w uzasadnieniu pisze się, 

 

396 

00:27:27.300 --> 00:27:30.700 

że to drzewo jest w bardzo złym stanie. 

 

397 

00:27:30.700 --> 00:27:31.700 

Dziękuję. 

 

398 

00:27:31.700 --> 00:27:33.700 

- Dziękuję. 

 

399 

00:27:33.700 --> 00:27:34.700 

Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

400 

00:27:34.700 --> 00:27:38.200 

- Ja poproszę o odpowiedź Panią Martę. 

 

401 

00:27:38.200 --> 00:27:40.800 

Ja mogę tylko Państwu powiedzieć, że my 

oficjalnego dokumentu 

 

402 

00:27:40.800 --> 00:27:43.700 

o konkretnej kwocie pokrycia nie mamy z żadnej ze 

stron. 

 

403 

00:27:43.700 --> 00:27:46.300 

Ale my też to Państwu sygnalizowaliśmy na samym 

początku, 

 

404 

00:27:46.300 --> 00:27:50.400 

że bez względu na to co się wydarzy będzie to w 

jakimś zakresie nas 

 

405 

00:27:50.400 --> 00:27:51.900 

obciążać. 

 

406 

00:27:51.900 --> 00:27:54.900 

Jeśli uda nam się pozyskać te środki zgodnie z 

wcześniejszymi 
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407 

00:27:54.900 --> 00:27:59.200 

deklaracjami na co nie mamy momentów to wtedy 

być może nic. 

 

408 

00:27:59.200 --> 00:28:03.000 

Ale ja pewności tutaj od początku nie miałem i ja to 

Państwu przy 

 

409 

00:28:03.000 --> 00:28:04.300 

tamtej uchwale dokładnie wyartykułowałem. 

 

410 

00:28:05.700 --> 00:28:09.000 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

411 

00:28:09.000 --> 00:28:12.300 

Panie Burmistrzu ja tylko w uzupełnieniu powiem to 

co mówiłam 

 

412 

00:28:12.300 --> 00:28:13.500 

na komisjach. 

 

413 

00:28:13.500 --> 00:28:16.100 

My jeszcze nie znamy wysokości kosztów. 

 

414 

00:28:16.100 --> 00:28:18.700 

Wiemy tylko, że jest to firma z Zielonej Góry. 

 

415 

00:28:18.700 --> 00:28:22.300 

W tej chwili konstruuje wycenę. 

 

416 

00:28:22.300 --> 00:28:27.200 

Zadeklarowała tylko termin wykonania to jest 

począwszy od 1 września 

 

417 

00:28:27.200 --> 00:28:29.700 

do końca roku bieżącego. 

 

418 

00:28:29.700 --> 00:28:36.300 

A Państwo tą uchwałą wyrażacie zgodę na 

przeprowadzenie zabiegów 

 

419 

00:28:36.300 --> 00:28:39.600 

pielęgnacyjnych, które docelowo wcale nie muszą 

być przeprowadzone. 

 

420 

00:28:39.600 --> 00:28:44.800 

Ja muszę mieć Państwa zgodę, żeby móc dalej 

prowadzić to zadanie, 

 

421 

00:28:44.800 --> 00:28:49.000 

żeby móc przystąpić do wyceny i żeby móc wystąpić 

do Regionalnego 

 

422 

00:28:49.000 --> 00:28:53.000 

Dyrektora Ochrony Środowiska o odstępstwo od 

zakazu. 

 

423 

00:28:53.000 --> 00:28:57.000 

Bo będziemy ingerować w drzewo, na którym jest 

Pachnica Dębowa, 

 

424 

00:28:57.000 --> 00:28:58.500 

to jest gatunek chroniony. 

 

425 

00:28:59.500 --> 00:29:00.700 

Dziękuję. 

 

426 

00:29:00.700 --> 00:29:03.000 

- Ja jeszcze tylko dopowiem. 

 

427 

00:29:03.300 --> 00:29:05.100 

Szanowni Państwo, żeby to wybrzmiało. 

 

428 

00:29:05.100 --> 00:29:08.200 

My po prostu formalnie nie możemy jeszcze składać 

zapytań, 

 

429 

00:29:08.200 --> 00:29:10.300 

w momencie, kiedy nie mamy pewnych uzgodnień, 

tak. 

 

430 
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00:29:14.100 --> 00:29:15.400 

- Dziękuję. 

 

431 

00:29:15.400 --> 00:29:18.300 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

432 

00:29:18.300 --> 00:29:19.500 

Przechodzimy do głosowania. 

 

433 

00:29:19.500 --> 00:29:22.400 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

434 

00:29:22.400 --> 00:29:23.700 

Druk numer 713. 

 

435 

00:29:29.600 --> 00:29:34.600 

Pani Krystyno. 

 

436 

00:29:34.600 --> 00:29:36.900 

Za 12. radnych, dwóch radnych się wstrzymało. 

 

437 

00:29:36.900 --> 00:29:38.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

438 

00:29:38.300 --> 00:29:39.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

439 

00:29:39.700 --> 00:29:46.900 

Druk nr 714 o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

Sulechów na 2023 rok. 

 

440 

00:29:46.900 --> 00:29:50.000 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

441 

00:29:50.000 --> 00:29:51.700 

w tym punkcie? 

 

442 

00:29:51.700 --> 00:29:53.000 

Nie widzę. Zatem przejdziemy do głosowania. 

 

443 

00:29:53.000 --> 00:29:55.900 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

444 

00:29:55.900 --> 00:30:06.500 

Druk numer 714. Za 14. radnych. 

 

445 

00:30:06.500 --> 00:30:07.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

446 

00:30:07.700 --> 00:30:09.400 

Przechodzimy do kolejnej uchwały. 

 

447 

00:30:09.400 --> 00:30:13.600 

Druk nr 715 o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej 

 

448 

00:30:13.600 --> 00:30:19.100 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2023-

2035. 

 

449 

00:30:19.100 --> 00:30:22.300 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

450 

00:30:22.300 --> 00:30:24.200 

w tym punkcie? 

 

451 

00:30:24.200 --> 00:30:25.400 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

452 

00:30:25.400 --> 00:30:27.500 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu. 

 

453 

00:30:27.500 --> 00:30:36.000 

Druk nr 715. Za 14. 

 

454 

00:30:36.000 --> 00:30:37.500 

radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 
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455 

00:30:37.500 --> 00:30:39.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

456 

00:30:39.900 --> 00:30:44.300 

Druk numer 716 w sprawie czasu bezpłatnego 

nauczania, 

 

457 

00:30:44.300 --> 00:30:47.300 

wychowania i opieki oraz opłat za korzystanie z 

wychowania 

 

458 

00:30:47.300 --> 00:30:50.000 

przedszkolnego przez uczniów w publicznych 

przedszkolach, 

 

459 

00:30:50.000 --> 00:30:53.000 

oddziałach przedszkolnych, w szkołach 

podstawowych i innych formach 

 

460 

00:30:53.000 --> 00:30:54.600 

wychowania przedszkolnego w Gminie Sulechów. 

 

461 

00:30:54.600 --> 00:30:58.100 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać w tym 

 

462 

00:30:58.100 --> 00:30:59.300 

punkcie? Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

463 

00:30:59.300 --> 00:31:04.400 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo ta 

uchwała jest wynikiem 

 

464 

00:31:04.400 --> 00:31:07.900 

rozmów, które toczyły się na komisji. 

 

465 

00:31:07.900 --> 00:31:13.100 

Ponieważ i tutaj taka jest odpowiedź na Pana Jana 

Rerusa. 

 

466 

00:31:13.100 --> 00:31:18.300 

Ponieważ wzbudzało to Pana wątpliwości ten zapis, 

tak. 

 

467 

00:31:18.300 --> 00:31:21.200 

To niestety, żeby zmienić ten zapis trzeba uchylić 

całkowicie 

 

468 

00:31:21.200 --> 00:31:22.300 

poprzednią uchwałę. 

 

469 

00:31:22.300 --> 00:31:25.100 

Czyli nie dokonywać zmiany uchwały tylko zrobić 

nową. 

 

470 

00:31:25.100 --> 00:31:26.200 

Ja powiem tak. 

 

471 

00:31:26.200 --> 00:31:27.400 

My zweryfikowaliśmy tak. 

 

472 

00:31:27.400 --> 00:31:34.000 

Nadal sposób określania tego zapisu przynajmniej 

 

473 

00:31:34.000 --> 00:31:37.400 

w sąsiednich samorządach, nawet stosunkowo 

świeże uchwały jest 

 

474 

00:31:37.400 --> 00:31:39.200 

dokładnie taki, jaki u nas był wcześniej. 

 

475 

00:31:39.200 --> 00:31:42.400 

Natomiast ponieważ to jest przepraszam może 

nieadekwatne określenie 

 

476 

00:31:42.400 --> 00:31:43.600 

gra słów, tak. 

 

477 

00:31:43.600 --> 00:31:46.100 

A jeśli ktoś ma czegoś nie dorozumieć, 

 

478 

00:31:46.100 --> 00:31:49.400 
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nie być przekonanym, to uznaliśmy, że zrobimy to 

na nowo, 

 

479 

00:31:49.400 --> 00:31:51.200 

zupełnie inaczej. 

 

480 

00:31:51.200 --> 00:31:53.000 

Oba zapisy w naszej ocenie były prawidłowe. 

 

481 

00:31:53.000 --> 00:31:55.000 

Konsultowaliśmy to zresztą tak, 

 

482 

00:31:55.000 --> 00:31:56.300 

na zewnątrz. 

 

483 

00:31:56.300 --> 00:31:57.800 

Natomiast ta uchwała w tej chwili, 

 

484 

00:31:57.800 --> 00:32:00.300 

myślę, że już nie będzie budzić wątpliwości co do 

zapisu, 

 

485 

00:32:00.300 --> 00:32:05.300 

że chodzi tak naprawdę o bezpłatne nauczanie 

sześciolatków, 

 

486 

00:32:05.300 --> 00:32:06.700 

wszystkich sześciolatków. 

 

487 

00:32:06.700 --> 00:32:07.800 

Bez względu na to, kiedy jest data ich urodzenia, 

 

488 

00:32:07.800 --> 00:32:10.200 

tak. Ale to wynika też z innych przepisów Panie 

Janie. 

 

489 

00:32:10.200 --> 00:32:11.500 

My to sprawdziliśmy, tak. 

 

490 

00:32:11.500 --> 00:32:15.000 

Z samej ustawy nie ma potrzeby zapisywania tego 

wprost w przepisach 

 

491 

00:32:15.000 --> 00:32:16.600 

uchwały, ponieważ wynika z ustawy, 

 

492 

00:32:16.600 --> 00:32:20.600 

że oczywiście to nie data urodzenia tylko rok, 

 

493 

00:32:20.600 --> 00:32:24.100 

w którym dziecko kończy określony wiek. 

 

494 

00:32:24.100 --> 00:32:26.900 

To właściwie tyle tytułem wprowadzenia, 

 

495 

00:32:26.900 --> 00:32:28.900 

tak do tej zmienionej innej uchwały. 

 

496 

00:32:28.900 --> 00:32:32.000 

- Dziękuję. 

 

497 

00:32:32.000 --> 00:32:35.700 

Ja tylko dodam, że czasami ta gra słów może mieć 

kolosalne znaczenie. 

 

498 

00:32:35.700 --> 00:32:40.800 

Ale to Pani Mecenas nas zaraz by tutaj 

poinstruowała, 

 

499 

00:32:40.900 --> 00:32:47.600 

że lub i albo to są inne spójniki. Tak. 

 

500 

00:32:47.600 --> 00:32:50.400 

Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w tym 

 

501 

00:32:50.400 --> 00:32:52.000 

punkcie? Nie widzę. Zatem przechodzimy do 

głosowania. 

 

502 

00:32:52.000 --> 00:32:53.800 
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Druk numer 716. 

 

503 

00:32:53.800 --> 00:32:55.900 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

504 

00:32:55.900 --> 00:33:06.800 

urządzeniach. [niesłyszalne] Nie ma kolorów. Za 14. 

radnych. 

 

505 

00:33:06.800 --> 00:33:07.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

506 

00:33:07.900 --> 00:33:10.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 7. 

 

507 

00:33:10.900 --> 00:33:17.400 

przerwa. 10 minut? 

 

508 

00:33:17.400 --> 00:33:18.700 

Jest 10.30. 

 

509 

00:33:18.700 --> 00:33:20.600 

Ogłaszam 10 minut przerwy do 10.40. 

 

510 

00:44:28.900 --> 00:44:34.800 

Szanowni Państwo bardzo proszę już o zajęcie 

miejsc. 

 

511 

00:44:34.800 --> 00:44:40.300 

Wznawiam obrady LXX sesji Rady Miejskiej w 

Sulechowie VIII kadencji. 

 

512 

00:44:40.300 --> 00:44:43.800 

Jesteśmy w punkcie 8. 

 

513 

00:44:43.800 --> 00:44:46.400 

zapytania sołtysów i mieszkańców oraz udzielenie 

odpowiedzi. 

 

514 

00:44:46.400 --> 00:44:49.600 

Czy ktoś z mieszkańców lub sołtysów chciałby 

zabrać głos? 

 

515 

00:44:49.600 --> 00:44:51.300 

Bardzo proszę o zgłoszenie się. 

 

516 

00:44:51.300 --> 00:44:54.500 

Nie widzę. 

 

517 

00:44:54.500 --> 00:44:58.400 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu wolne 

wnioski i informacje 

 

518 

00:44:58.400 --> 00:45:00.100 

oraz dyskusja. 

 

519 

00:45:00.100 --> 00:45:02.400 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

520 

00:45:02.400 --> 00:45:04.500 

Bardzo proszę Pan Radny Przemysław Mikołajczyk. 

 

521 

00:45:04.500 --> 00:45:06.500 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

522 

00:45:06.500 --> 00:45:11.200 

Koleżanki i Koledzy, Szanowni Państwo 

rozmawiałem z Panem Burmistrzem 

 

523 

00:45:11.200 --> 00:45:14.400 

przed sesją tak w kuluarach, ale chcę, 

 

524 

00:45:14.400 --> 00:45:16.100 

żeby to też publicznie wybrzmiało. 

 

525 

00:45:16.100 --> 00:45:20.100 

Sprawa dotyczy ścieżki rowerowej do Klęska, 

 

526 

00:45:20.100 --> 00:45:21.500 

która jest w trakcie budowy. 
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527 

00:45:21.500 --> 00:45:31.000 

Z mojego długoletniego doświadczenia w tysiącach 

kilometrów tras 

 

528 

00:45:31.000 --> 00:45:34.800 

rowerowych pokonanych, apeluję, żeby przyjrzeć 

się sprawie 

 

529 

00:45:36.200 --> 00:45:39.300 

odseparowania ścieżki od lasu. 

 

530 

00:45:39.300 --> 00:45:44.600 

Bo z doświadczenia wiem, że las w ciągu kilku lat 

taką ścieżkę 

 

531 

00:45:44.600 --> 00:45:45.900 

zniszczy po prostu. 

 

532 

00:45:45.900 --> 00:45:51.300 

Więc nie ma sensu wydawać milionów złotych 

wyrąbywać lasu, 

 

533 

00:45:51.300 --> 00:45:54.300 

żeby za chwilę las sobie tą ścieżkę odzyskał. 

 

534 

00:45:54.300 --> 00:46:00.800 

Proponuję albo wykorytowanie między ścieżką, 

 

535 

00:46:00.800 --> 00:46:05.300 

a lasem zrobienie takiego ala rowu albo regularne 

cięcie. 

 

536 

00:46:05.300 --> 00:46:09.700 

Są takie urządzenia piły, które przecinają korzenie, 

 

537 

00:46:09.700 --> 00:46:13.000 

które by miały penetrować pod ścieżką. 

 

538 

00:46:13.000 --> 00:46:16.900 

Bo inaczej za kilka lat to będzie wywalony pieniądz. 

 

539 

00:46:16.900 --> 00:46:18.400 

Dziękuję. 

 

540 

00:46:18.400 --> 00:46:20.800 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pan Radny Przemysław 

Pokład. 

 

541 

00:46:20.800 --> 00:46:24.100 

- Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, 

 

542 

00:46:24.100 --> 00:46:29.000 

Szanowni Państwo, Panie Burmistrzu te słowa 

kieruje tutaj do członków 

 

543 

00:46:29.000 --> 00:46:30.600 

Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska, 

 

544 

00:46:30.600 --> 00:46:33.900 

już wskazywałem wcześniej w wcześniejszym 

punkcie. 

 

545 

00:46:33.900 --> 00:46:36.100 

Do naszej komisji wpłynęły dwa czy trzy pisma. 

 

546 

00:46:36.100 --> 00:46:40.600 

Tylko będzie problem z kworum, bo już tak się tutaj 

rozmawiałem 

 

547 

00:46:40.600 --> 00:46:41.800 

w kuluarach właśnie. 

 

548 

00:46:41.800 --> 00:46:45.500 

I prawdopodobnie, no ja będę próbował zadzwonić 

do Państwa 

 

549 

00:46:45.500 --> 00:46:46.900 

za tydzień, za dwa. 

 

550 

00:46:46.900 --> 00:46:52.200 
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Może coś się w sierpniu uda, no to kworum jakoś 

złożyć, 

 

551 

00:46:52.200 --> 00:46:53.500 

ale będzie ciężko. 

 

552 

00:46:53.500 --> 00:46:59.200 

Tak że zapoznajcie się moi Drodzy z tymi pisami i tak 

raczej na 80, 

 

553 

00:46:59.200 --> 00:47:03.500 

90% we wrześniu wtedy rozpatrzymy te pisma. 

Dziękuję bardzo. 

 

554 

00:47:03.500 --> 00:47:05.200 

- Dziękuję bardzo. 

 

555 

00:47:05.200 --> 00:47:07.000 

Proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

556 

00:47:07.000 --> 00:47:14.000 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni 

Radni i zgromadzeni Goście. 

 

557 

00:47:14.000 --> 00:47:18.100 

Chciałbym poruszyć trzy tematy, które w okresie 

wakacyjnym można 

 

558 

00:47:18.100 --> 00:47:19.900 

byłoby dopiąć. 

 

559 

00:47:19.900 --> 00:47:26.100 

Pierwsza rzecz dotyczy już chyba rok czy półtora 

roku temu była 

 

560 

00:47:26.100 --> 00:47:30.600 

kwestia przejścia dla pieszych na ulicy Bankowej. 

 

561 

00:47:30.600 --> 00:47:37.300 

Chodzi o dzieci, które podążają do szkoły bądź 

wracają ze szkoły, 

 

562 

00:47:37.300 --> 00:47:40.000 

ludzi, którzy idą w kierunku Dworca PKP, 

 

563 

00:47:40.000 --> 00:47:43.100 

czyli te skrzyżowanie z ulicą Słoneczną. 

 

564 

00:47:43.100 --> 00:47:46.900 

Ta kwestia była poruszona przeze mnie w 

interpelacji. 

 

565 

00:47:46.900 --> 00:47:50.400 

Komisja Przestrzegania Prawa zajęła stanowisko. 

 

566 

00:47:50.400 --> 00:47:55.200 

Otrzymaliśmy informację, że takie rozwiązanie 

będzie przyjęte. 

 

567 

00:47:55.200 --> 00:47:58.900 

Niestety do dnia dzisiejszego nie widać żadnych 

efektów. 

 

568 

00:47:58.900 --> 00:48:03.400 

Dlatego ponawiam prośbę, żeby jeszcze w okresie 

wakacyjnym tym 

 

569 

00:48:03.400 --> 00:48:05.700 

tematem się zająć. 

 

570 

00:48:05.700 --> 00:48:10.700 

Druga kwestia dotyczy interpelacji, którą składałem 

kilkukrotnie. 

 

571 

00:48:10.700 --> 00:48:14.300 

I posiedzenia Komisji Przestrzegania Prawa, 

 

572 

00:48:14.300 --> 00:48:16.700 

które miałem listy w miesiącu kwietniu. 

 

573 

00:48:16.700 --> 00:48:25.200 

Podczas wyjazdowego posiedzenia decydowała 

moja komisja o ruchu 
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574 

00:48:25.200 --> 00:48:28.000 

jednokierunkowym na ulicy, na Osiedlu 

Nadodrzańskiej, 

 

575 

00:48:29.000 --> 00:48:30.700 

a konkretnie ulicy Mieszka. 

 

576 

00:48:30.700 --> 00:48:33.000 

I tak troszeczkę mnie to dziwi, że, 

 

577 

00:48:33.000 --> 00:48:37.300 

podczas tego posiedzenia wyjazdowego była 

kwestia wstawienia znaków, 

 

578 

00:48:37.300 --> 00:48:41.500 

zakaz zatrzymywania się na ulicy Krańcowej przy 

promenadzie. 

 

579 

00:48:41.500 --> 00:48:45.500 

I to była kwestia dwóch tygodni, i udało się zadanie 

zrealizować. 

 

580 

00:48:45.500 --> 00:48:50.500 

Natomiast już postawienie znaku w ruch 

jednokierunkowy na ulicy 

 

581 

00:48:50.500 --> 00:48:53.500 

Mieszka nie udało się zrealizować i zastanawia 

mnie, 

 

582 

00:48:53.500 --> 00:48:54.900 

dlaczego. 

 

583 

00:48:54.900 --> 00:48:58.600 

Z drugiej strony, skoro Komisja Przestrzegania 

Prawa ma, 

 

584 

00:48:58.600 --> 00:49:03.900 

jest organem doradczym, gdzie i zarówno są 

pracownicy urzędu 

 

585 

00:49:03.900 --> 00:49:06.000 

oraz radni reprezentujący mieszkańców, 

 

586 

00:49:06.000 --> 00:49:10.300 

i wydają jakąś decyzję, to szkoda, 

 

587 

00:49:10.300 --> 00:49:12.100 

że, że to nie jest wdrażane. 

 

588 

00:49:12.100 --> 00:49:16.500 

Dlatego wnoszę o to, aby mówię w okresie 

wakacyjnym mieszkańcy, 

 

589 

00:49:16.500 --> 00:49:19.900 

gdzie jest mniejszy ruch mogli się do tego ruchu 

przyzwyczaić. 

 

590 

00:49:19.900 --> 00:49:24.100 

Po to, żeby nie było jakiś niepokojących sytuacji. 

 

591 

00:49:24.100 --> 00:49:28.900 

Nadmieniam, że, na wniosek interpelacji składanej 

przeze mnie, 

 

592 

00:49:28.900 --> 00:49:33.900 

a dotyczącej też mieszkańców Osiedla 

Nadodrzańskiego był poruszany 

 

593 

00:49:33.900 --> 00:49:37.200 

na komisji też przestrzegania wtedy prawa, 

[niezrozumiałe] który 

 

594 

00:49:37.200 --> 00:49:38.600 

został obniżony Panie Burmistrzu. 

 

595 

00:49:38.600 --> 00:49:42.500 

I on stanowił jakiś problem dla części tych 

mieszkańców, 

 

596 

00:49:42.500 --> 00:49:45.800 
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że nie będą mogli swobodnie dojechać do garażu na 

łuku przy osiedlu 

 

597 

00:49:45.800 --> 00:49:48.000 

przy bloku nr 6. 

 

598 

00:49:48.000 --> 00:49:52.200 

Myślę, że problem został rozwiązany, bo temat 

progu został 

 

599 

00:49:52.200 --> 00:49:53.500 

załatwiony. 

 

600 

00:49:53.500 --> 00:49:56.000 

Więc tym bardziej prosiłbym o to, 

 

601 

00:49:56.000 --> 00:49:59.600 

aby temat ruchu jednokierunkowego po prostu 

został wdrożony. 

 

602 

00:49:59.600 --> 00:50:05.200 

Ostatnia rzecz, która mnie już po raz kolejny 

bulwersuje. 

 

603 

00:50:05.200 --> 00:50:11.600 

Składałem jako radny interpelacje, które trafiały do 

Wojewódzkiego 

 

604 

00:50:11.600 --> 00:50:13.000 

Zarządu Dróg. 

 

605 

00:50:13.000 --> 00:50:14.300 

Chodzi o ulicę Armii Krajowej. 

 

606 

00:50:14.300 --> 00:50:19.300 

I dotyczyła to przejścia na wysokości Centrum 

Kształcenia 

 

607 

00:50:19.300 --> 00:50:23.900 

Ustawicznego budynek czerwony, gdzie znaki 

przejścia dla pieszych 

 

608 

00:50:23.900 --> 00:50:25.700 

zostały wyeksponowane. 

 

609 

00:50:25.700 --> 00:50:29.600 

Bo taki ruch ponoć można było wykonać. 

 

610 

00:50:29.600 --> 00:50:34.000 

Zgłaszałem też prośbę o to, aby ewentualnie tam 

zrobić próg 

 

611 

00:50:34.000 --> 00:50:39.200 

zwalniający, co jest w oczach Wojewódzkiego 

Zarządu Dróg 

 

612 

00:50:39.200 --> 00:50:41.200 

niedopuszczalne. 

 

613 

00:50:41.200 --> 00:50:43.000 

Była też mowa o sygnalizacji świetlnej. 

 

614 

00:50:43.000 --> 00:50:47.300 

Ale Szanowni Państwo to też się spotkało z 

odpowiedzią negatywną. 

 

615 

00:50:47.300 --> 00:50:53.200 

Dziwi mnie fakt, bo w tym krótkim czasie 

odpowiedzi negatywnej były 

 

616 

00:50:53.200 --> 00:50:56.200 

już dwa albo trzy zdarzenia w tym miejscu wczoraj, 

 

617 

00:50:56.200 --> 00:50:57.500 

oby nietragiczne. 

 

618 

00:50:58.100 --> 00:51:02.400 

I dlatego proszę jako radny i mieszkaniec o to, 

 

619 

00:51:02.400 --> 00:51:07.700 

aby ponownie wystosować pismo do zarządcy 

drogi, 
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620 

00:51:07.700 --> 00:51:13.800 

aby jednak przeanalizował, żeby te bezpieczne 

przejścia stały się 

 

621 

00:51:13.800 --> 00:51:15.100 

bezpieczne. 

 

622 

00:51:15.100 --> 00:51:20.700 

Bo jak widać samochody nabierają prędkości na tym 

odcinku. 

 

623 

00:51:20.700 --> 00:51:24.000 

I myślę, że tutaj Straż Miejska też mogłaby się 

wypowiedzieć, że, 

 

624 

00:51:24.000 --> 00:51:29.700 

no 40 na godzinę często tam jest po prostu 

przekraczane przez 

 

625 

00:51:29.700 --> 00:51:31.900 

użytkowników dróg. 

 

626 

00:51:31.900 --> 00:51:34.900 

Dlatego wydaje mi się, że rozwiązanie w postaci 

wzbudzanej 

 

627 

00:51:34.900 --> 00:51:39.700 

sygnalizacji świetlnej chociażby na właśnie przejściu 

albo koło 

 

628 

00:51:39.700 --> 00:51:46.000 

Centrum Kształcenia Ustawicznego bądź blisko 

piekarni Pani Walas 

 

629 

00:51:46.000 --> 00:51:47.100 

czy Państwa Walas. 

 

630 

00:51:47.100 --> 00:51:51.000 

A więc w tym momencie może to poskutkowałoby 

spowolnieniu tej 

 

631 

00:51:51.000 --> 00:51:52.300 

prędkości. Dziękuję bardzo. 

 

632 

00:51:52.300 --> 00:51:54.700 

- Dziękuję Panie Burmistrzu. 

 

633 

00:51:54.700 --> 00:51:56.200 

Czy Pan będzie się odnosił, czy to? 

 

634 

00:51:59.200 --> 00:52:00.700 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

635 

00:52:00.700 --> 00:52:07.300 

- Czyżby właściwie to co Państwo 

wyartykułowaliście w dużej części, 

 

636 

00:52:07.300 --> 00:52:10.300 

jak gdyby to jest do przekazania innym organom, 

 

637 

00:52:10.300 --> 00:52:13.600 

tak. Ja mogę potwierdzić Panie Sebastianie tak 

zacznę od końca. 

 

638 

00:52:13.600 --> 00:52:16.800 

To przejście tak nawet wczoraj było tam zdarzenie. 

 

639 

00:52:16.800 --> 00:52:20.600 

Zresztą szczerze mówiąc pokazaliśmy to zdarzenie 

trochę jako 

 

640 

00:52:20.600 --> 00:52:22.900 

przestrogę tak, nawet to jest świeża rzecz. 

 

641 

00:52:22.900 --> 00:52:26.700 

Mam sygnał, że to zostało opublikowane w taki 

[niezrozumiałe] sposób, 

 

642 

00:52:26.700 --> 00:52:31.800 

ale potwierdzam, że, na te kategorie drogi, 

 

643 

00:52:31.800 --> 00:52:34.100 



Strona 28 z 35 

 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.8.2023 z dnia 18 lipca 2023 r. 

jak gdyby jest wskazanie, że nie można ustawić w 

cudzysłowie 

 

644 

00:52:34.100 --> 00:52:40.800 

spowalniacza w formie wyniesionego przejścia. 

 

645 

00:52:40.800 --> 00:52:46.300 

Natomiast co do tego o czym Pan mówił, 

 

646 

00:52:46.300 --> 00:52:49.200 

czyli tych przejść. 

 

647 

00:52:49.200 --> 00:52:52.000 

No to przy ulicy Bankowej to tak naprawdę 

dotyczyło dwóch przejść, 

 

648 

00:52:52.000 --> 00:52:53.400 

jeśli dobrze pamiętam. 

 

649 

00:52:53.400 --> 00:52:58.900 

Również przy okazji, przy tym skrzyżowaniu ulica 

Kościuszki 

 

650 

00:52:59.200 --> 00:53:01.300 

z Przemysłową. 

 

651 

00:53:01.300 --> 00:53:02.600 

No i tam też niestety mamy odmowę. 

 

652 

00:53:02.600 --> 00:53:07.200 

Podobnie jak mamy odmowę przy naszym żłobku 

przy ulicy Nowej, 

 

653 

00:53:07.200 --> 00:53:09.800 

tak. Mimo że tam nawet mamy tak już zrobiony 

chodnik, 

 

654 

00:53:09.800 --> 00:53:11.800 

żeby to się dało przeprowadzić. 

 

655 

00:53:11.800 --> 00:53:16.400 

Nie tak dawno nawet na ten temat rozmawialiśmy. 

 

656 

00:53:16.400 --> 00:53:18.200 

No w tym zakresie mogę powiedzieć, tak. 

 

657 

00:53:18.200 --> 00:53:22.000 

No wiem, że Zarząd Dróg Wojewódzkich stoi twardo 

na tym stanowisku. 

 

658 

00:53:22.000 --> 00:53:28.000 

Nie chce się zgodzić na wprowadzenie takiej formy. 

 

659 

00:53:28.000 --> 00:53:29.500 

Nie chciałbym dzisiaj przesadzać tak, 

 

660 

00:53:29.500 --> 00:53:33.600 

co dalej, bo, no bo to, bo to musimy, 

 

661 

00:53:33.600 --> 00:53:34.900 

że tak powiem konsultować na zewnątrz. 

 

662 

00:53:34.900 --> 00:53:45.700 

Co do ścieżki do miejscowości Klęsk te prace ziemne 

polegały również 

 

663 

00:53:45.700 --> 00:53:49.800 

na tym, że ta ścieżka została zresztą tak 

zaplanowana. 

 

664 

00:53:49.800 --> 00:53:52.200 

Tam nawet występuje takie przejście z jednej strony 

na drugą, 

 

665 

00:53:52.200 --> 00:53:57.400 

po to, żeby powiedzmy, tam, gdzie ten system 

korzeniowy jest 

 

666 

00:53:57.400 --> 00:53:58.800 

największy nie wchodzić. 

 

667 

00:53:59.100 --> 00:54:00.500 
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Ale no cóż mogę powiedzieć. 

 

668 

00:54:00.500 --> 00:54:02.800 

No tam, gdzie są drzewa mogą być też korzenie, 

 

669 

00:54:02.800 --> 00:54:05.500 

tak. I to jakby zdajemy sobie z tego w pewnym 

sensie sprawę. 

 

670 

00:54:05.500 --> 00:54:08.600 

Nie możemy ingerować poza pasem drogowym, 

 

671 

00:54:08.600 --> 00:54:12.400 

który jestem, że tak powiem w naszej gestii. 

 

672 

00:54:12.400 --> 00:54:16.100 

Ścieżka została tak wyprofilowana i tak zrobiona, 

 

673 

00:54:16.100 --> 00:54:18.300 

i na tyle wyciągnięte, że tak powiem to, 

 

674 

00:54:18.300 --> 00:54:19.900 

co było wcześniej. 

 

675 

00:54:19.900 --> 00:54:23.100 

Ja kilkukrotnie przejeżdżałem trasę budowy ścieżki. 

 

676 

00:54:23.100 --> 00:54:26.800 

Więc wiem mówiąc wprost, że trochę nawet w dole 

była budowana często 

 

677 

00:54:26.800 --> 00:54:31.300 

po wyciągnięciu ewentualnych zarośli, 

 

678 

00:54:31.300 --> 00:54:32.600 

które tam były. 

 

679 

00:54:32.600 --> 00:54:34.500 

Bo to głównie tak wyglądało. 

 

680 

00:54:34.500 --> 00:54:39.900 

Oczywiście przyjrzę się temu i zobaczymy czy tam 

jest jeszcze 

 

681 

00:54:39.900 --> 00:54:43.900 

możliwość w cudzysłowie jakiegoś takiego pasa 

bezpieczeństwa, 

 

682 

00:54:43.900 --> 00:54:48.800 

tak, bo to do tego by się musiało sprowadzać. 

 

683 

00:54:48.800 --> 00:54:51.500 

No w zakresie pytania Pana Przemysława to tutaj, 

 

684 

00:54:51.500 --> 00:54:56.200 

jak gdyby no, to to jest rozumiem w ramach 

programu czy planu pracy. 

 

685 

00:54:56.200 --> 00:55:00.800 

Panie Sebastianie nie odpowiem dzisiaj o Mieszka 

tak, 

 

686 

00:55:00.800 --> 00:55:02.100 

ulicy Mieszka. 

 

687 

00:55:02.100 --> 00:55:03.700 

Po prostu nie jestem w stanie odpowiedzieć no to 

pytanie, 

 

688 

00:55:03.700 --> 00:55:05.300 

na jakim to jest etapie. 

 

689 

00:55:05.300 --> 00:55:10.600 

Wiem, że te rozmowy po, jak gdyby tych nockach 

też trwały. 

 

690 

00:55:10.600 --> 00:55:13.900 

Natomiast czy i jaki jest wniosek na dziś ostateczny 

nie wiem. 

 

691 

00:55:13.900 --> 00:55:16.100 

Mogę tylko powiedzieć, że w momencie, 
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692 

00:55:16.100 --> 00:55:20.800 

kiedy dokonaliśmy pewnego przebudowania 

chodnika też na osiedlu 

 

693 

00:55:20.800 --> 00:55:22.000 

Nadodrzańskim. 

 

694 

00:55:22.000 --> 00:55:24.500 

To też w cudzysłowie przy okazji, 

 

695 

00:55:24.500 --> 00:55:26.800 

kiedy firma była na miejscu przebudowaliśmy próg, 

 

696 

00:55:26.800 --> 00:55:30.200 

tak. Bo też uczestniczyłem w tej rozmowie 

bezpośrednio. 

 

697 

00:55:30.200 --> 00:55:32.600 

I myślę, że wyszło dobrze, tak. 

 

698 

00:55:32.600 --> 00:55:37.400 

Natomiast, bo nie chcę powiedzieć, że miałem 

jeszcze taki wpis, 

 

699 

00:55:37.400 --> 00:55:39.100 

że, no to teraz będziemy szybciej jeździć. 

 

700 

00:55:39.100 --> 00:55:41.800 

Ale właśnie i to później to się kończy tak, 

 

701 

00:55:41.800 --> 00:55:43.300 

jak się kończy, tak. 

 

702 

00:55:43.300 --> 00:55:45.900 

Bo nawiasem mówiąc wydaje mi się, że przy tym 

mostku 

 

703 

00:55:45.900 --> 00:55:47.800 

widoczność jest nawet gorsza, niż na tej Armii 

Krajowej. 

 

704 

00:55:47.800 --> 00:55:51.000 

Bo tam się wychodzi zza drzew, tak, no ale. 

 

705 

00:55:51.000 --> 00:55:55.000 

- Dziękuję. 

 

706 

00:55:55.000 --> 00:55:57.300 

Ale nam się ad vocem tutaj porobiło raz, 

 

707 

00:55:57.300 --> 00:56:00.400 

dwa, trzy. Bardzo proszę na początek Radny 

Przemysław Pokład. 

 

708 

00:56:00.400 --> 00:56:02.100 

- Panie Burmistrzu, Panie i Panowie Radni, 

 

709 

00:56:02.100 --> 00:56:04.200 

Szanowni Państwo tutaj wtrącę się tylko, 

 

710 

00:56:04.200 --> 00:56:05.300 

jeżeli o Armii Krajowej. 

 

711 

00:56:05.300 --> 00:56:09.900 

Jeżeli znalazłyby się pieniądze to sugerowałbym 

jednak sygnalizację 

 

712 

00:56:09.900 --> 00:56:11.200 

świetlną na obydwu przejściach. 

 

713 

00:56:11.200 --> 00:56:15.200 

Taką pobudzaną, jeżeli dopiero przechodzi pieszy, 

 

714 

00:56:15.200 --> 00:56:18.800 

wciska i dopiero mu się zapala tam zielone światło, 

 

715 

00:56:18.800 --> 00:56:20.400 

czyli koło 'czerwonej szkoły' 

 

716 

00:56:20.400 --> 00:56:21.600 
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i właśnie tam, gdzie był wypadek. 

 

717 

00:56:21.600 --> 00:56:25.300 

Ale też z takimi czujnikami jak mamy na przykład w 

Olsztynie ostatnio 

 

718 

00:56:25.300 --> 00:56:27.700 

w Chociulach spotkałem się i wielu innych 

miejscowości. 

 

719 

00:56:27.700 --> 00:56:29.600 

Jeżeli kierowca przekracza prędkość, 

 

720 

00:56:29.600 --> 00:56:32.100 

w tym momencie czerwone i go wyhamowuje. 

 

721 

00:56:32.100 --> 00:56:37.600 

Tak że w tym kierunku, że progi to Panie 

Sebastianie tu Burmistrz ma 

 

722 

00:56:37.600 --> 00:56:39.800 

rację tak, są prawem. 

 

723 

00:56:40.000 --> 00:56:43.600 

Ale moim zdaniem to byłoby najlepsze rozwiązanie 

drogie, 

 

724 

00:56:43.600 --> 00:56:44.900 

ale najlepsze. Dziękuję. 

 

725 

00:56:44.900 --> 00:56:46.300 

- Dziękuję bardzo. 

 

726 

00:56:46.300 --> 00:56:49.000 

Proszę Pan Radny Stanisław Kaczmar ad vocem. 

 

727 

00:56:49.700 --> 00:56:51.600 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

728 

00:56:51.600 --> 00:56:58.000 

Panie Burmistrzu odnosząc się do tej ścieżki 

rowerowej co tu Radny 

 

729 

00:56:58.000 --> 00:57:01.000 

Przemek Mikolajczyk podkreślał, są tylko dwie 

metody, 

 

730 

00:57:01.000 --> 00:57:06.200 

żeby uniknąć spękania później nawierzchni ścieżki. 

[niesłyszalne] 

 

731 

00:57:06.200 --> 00:57:14.400 

Albo to trzecia. [śmiech] Albo po prostu ciąć 

korzenie, 

 

732 

00:57:14.400 --> 00:57:21.300 

gdzie automatycznie zakłócamy wzrost drzew i 

ewentualnie uschnięcie 

 

733 

00:57:21.300 --> 00:57:22.500 

tych drzew. 

 

734 

00:57:22.500 --> 00:57:28.800 

Albo też o 10, 15 cm podnieść tą ścieżkę do góry w 

ten co wysypuje 

 

735 

00:57:28.800 --> 00:57:35.500 

się dwie wywrotki ziemi dodatkowo i macie po 

prostu kłopot z głowy. 

 

736 

00:57:35.500 --> 00:57:36.500 

Dziękuję bardzo. 

 

737 

00:57:36.500 --> 00:57:37.600 

- Dziękuję bardzo. 

 

738 

00:57:37.600 --> 00:57:40.100 

Proszę Pan Radny Sebastian Różycki ad vocem. 

 

739 

00:57:40.100 --> 00:57:43.700 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni 

Radni i Goście 



Strona 32 z 35 

 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.8.2023 z dnia 18 lipca 2023 r. 

 

740 

00:57:43.700 --> 00:57:46.500 

w kwestii progu zwalniającego na ulicy Mieszka. 

 

741 

00:57:46.500 --> 00:57:52.300 

Wykonałem telefon, w momencie, kiedy była 

naprawa tego czy wymiana, 

 

742 

00:57:52.300 --> 00:57:55.700 

przebudowa tego przejazdu. 

 

743 

00:57:55.700 --> 00:58:02.100 

A mianowicie tam olbrzymim problemem jest 

zbieranie się wody w jednym 

 

744 

00:58:02.100 --> 00:58:04.000 

z narożników. 

 

745 

00:58:04.000 --> 00:58:07.600 

I po to to zgłaszałem, żeby odprowadzenie tej wody 

miało nastąpić. 

 

746 

00:58:07.600 --> 00:58:10.200 

Zostało to zrobione tylko w ten sposób, 

 

747 

00:58:10.200 --> 00:58:15.200 

że odstęp między dwoma krawężnikami jest na 

szerokość dłoni. 

 

748 

00:58:15.200 --> 00:58:17.800 

I to miało załatwić odpływ wody. 

 

749 

00:58:17.800 --> 00:58:21.400 

I mogę stwierdzić jedno. 

 

750 

00:58:21.400 --> 00:58:24.000 

Nie zdało to egzaminu. 

 

751 

00:58:24.000 --> 00:58:29.100 

Więc należałoby po prostu rozważyć kwestię mimo 

wszystko, 

 

752 

00:58:29.100 --> 00:58:31.700 

aby ta woda, teraz jest akurat ciepło. 

 

753 

00:58:31.700 --> 00:58:36.200 

Natomiast kiedy przyjdzie okres jesienno-zimowy 

tam się stworzy jedno 

 

754 

00:58:36.200 --> 00:58:38.200 

wielkie lodowisko, tak jak było przez wiele, 

 

755 

00:58:38.200 --> 00:58:39.300 

wiele lat. 

 

756 

00:58:39.300 --> 00:58:43.200 

Niestety mój głos chyba nie nabrał takiej mocy, 

 

757 

00:58:43.200 --> 00:58:45.600 

żeby sprawczej, żeby to zadziałało. 

 

758 

00:58:45.600 --> 00:58:50.100 

Dlatego póki jest jeszcze ciepło i być może na te 

prace jest jakaś 

 

759 

00:58:50.100 --> 00:58:54.100 

gwarancja prosiłbym o interwencję, żeby można 

było rozważyć, 

 

760 

00:58:54.100 --> 00:58:58.400 

aby ta woda odpływała w jakiś sposób bezkolizyjny i 

bezproblemowy dla 

 

761 

00:58:58.400 --> 00:59:00.300 

mieszkańców. 

 

762 

00:59:00.300 --> 00:59:01.900 

To jest jedna rzeczy. 

 

763 

00:59:01.900 --> 00:59:05.800 

Jeśli chodzi o Armii Krajowej tutaj chciałbym 

powrócić do tego 
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764 

00:59:05.800 --> 00:59:09.400 

tematu. Ja sobie zdaję sprawę, że progi 

spowalniające na drodze 

 

765 

00:59:09.400 --> 00:59:11.800 

wojewódzkiej są nierealne. 

 

766 

00:59:11.800 --> 00:59:16.800 

Natomiast światła wzbudzane, o których 

wspominałem w rozmowie 

 

767 

00:59:16.800 --> 00:59:20.900 

z Dyrektorem Wojewódzkiego Zarządu Dróg padło 

tylko stwierdzenie, 

 

768 

00:59:20.900 --> 00:59:26.300 

że te światła będą powodować w godzinach 15, 16 

tak duży zator, 

 

769 

00:59:26.300 --> 00:59:31.300 

że na rondach, czyli przy Biedronce oraz przy 

kościele mogą tworzyć 

 

770 

00:59:31.300 --> 00:59:32.700 

się zatory. 

 

771 

00:59:32.700 --> 00:59:34.000 

Ale wydaje mi się, że mimo wszystko, 

 

772 

00:59:34.500 --> 00:59:39.700 

żeby poprawić bezpieczeństwo na tej ulicy 

przynajmniej jedne światła 

 

773 

00:59:39.700 --> 00:59:41.400 

rozwiązałyby taką sytuację. 

 

774 

00:59:41.400 --> 00:59:43.000 

I dlatego wnoszę jeszcze raz o to, 

 

775 

00:59:43.000 --> 00:59:45.500 

aby, z takim wnioskiem wystąpić. 

 

776 

00:59:45.500 --> 00:59:48.700 

Natomiast Panie Burmistrzu, jeśli chodzi o ulicę, 

 

777 

00:59:48.700 --> 00:59:55.400 

to jest ulica Bankowa i Przemysłowa, i Kościuszki ja 

tutaj 

 

778 

00:59:55.400 --> 01:00:01.200 

zrozumiałem odpowiedź interpelacji, na którą 

składałem. 

 

779 

01:00:01.200 --> 01:00:03.000 

I wiem, że na tych drogach nie będzie, 

 

780 

01:00:03.000 --> 01:00:05.600 

nie wyrażono zgody na przejście dla pieszych. 

 

781 

01:00:05.600 --> 01:00:10.200 

Natomiast Komisja Przestrzegania Prawa ustaliła, 

 

782 

01:00:10.200 --> 01:00:13.400 

że to przejście ma być na ulicy Słonecznej, tak. 

 

783 

01:00:13.400 --> 01:00:17.200 

Czyli przecinając tak naprawdę ulicę Słoneczną przy 

ulicy Bankowej, 

 

784 

01:00:17.200 --> 01:00:18.600 

nie żeby przejść do parku. 

 

785 

01:00:18.600 --> 01:00:23.900 

Chodziło o ten wjazd do obecnej siłowni 

[niezrozumiałe] do placu 

 

786 

01:00:23.900 --> 01:00:27.600 

zabaw. Tam w momencie, kiedy ludzie korzystają z 

tej siłowni czasami 

 

787 

01:00:27.600 --> 01:00:34.000 
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jest naprawdę bardzo dużo aut i widoczność jest 

wtedy też pogorszona. 

 

788 

01:00:34.000 --> 01:00:37.100 

Dlatego myślę, że wyznaczenie tego przejścia 

spowoduje, 

 

789 

01:00:37.100 --> 01:00:42.900 

że, kierowcy z większą rozwagą będą 

spoglądać na po prostu pieszych. Dziękuję bardzo. 

 

790 

01:00:42.900 --> 01:00:44.600 

- Dziękuję. 

 

791 

01:00:44.600 --> 01:00:46.200 

Panie Burmistrzu ad vocem, Bardzo proszę. 

 

792 

01:00:46.200 --> 01:00:52.100 

- Panie Stanisławie ścieżka była podniesiona o 15 

cm. 

 

793 

01:00:52.100 --> 01:00:54.200 

A jeśli chodzi o korzenie, to tak jak mówiłem, 

 

794 

01:00:54.200 --> 01:00:57.600 

ścieżka była wybudowana na zupełnie nowym 

gruncie. 

 

795 

01:00:57.600 --> 01:01:02.400 

To znaczy nie ma tematu takiego, że dzisiaj tam jest 

korzeń 

 

796 

01:01:02.400 --> 01:01:03.600 

pod ciężką. 

 

797 

01:01:03.600 --> 01:01:06.300 

To jest tylko temat jak daleko jest od istniejących 

drzew tak, 

 

798 

01:01:06.300 --> 01:01:08.000 

od istniejącego systemu. 

 

799 

01:01:08.000 --> 01:01:11.300 

I to jest jedyna ta rzecz, na którą trzeba zwrócić 

uwagę. 

 

800 

01:01:11.300 --> 01:01:16.600 

Panie Sebastianie co do przejścia wyniesionego na 

wysokości mostku 

 

801 

01:01:18.800 --> 01:01:24.600 

Osiedle Nadodrzańskie ta przerwa, o której Pan 

mówi ona do odpływu 

 

802 

01:01:24.600 --> 01:01:25.800 

wody jest wystarczająca. 

 

803 

01:01:25.800 --> 01:01:30.700 

Natomiast to co omówiliśmy wymaga przebudowy 

nie przejście tylko 

 

804 

01:01:30.700 --> 01:01:32.800 

asfalt, wyprofilowanie asfaltu. 

 

805 

01:01:32.800 --> 01:01:34.200 

A to nie podlegało temu zleceniu. 

 

806 

01:01:34.400 --> 01:01:38.200 

- Dziękuję. 

 

807 

01:01:38.200 --> 01:01:39.800 

Nie widzę więcej głosu w tym punkcie. 

 

808 

01:01:39.800 --> 01:01:42.400 

Na koniec tylko jeszcze jeden informacja ode mnie. 

 

809 

01:01:42.400 --> 01:01:46.200 

We wrześniu, w którąś sobotę, tak na razie jeszcze 

terminu 

 

810 

01:01:46.200 --> 01:01:48.900 

nie podam będę planował szkolenie dla Państwa 

Radnych. 
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811 

01:01:48.900 --> 01:01:51.900 

I tak już informacyjnie, żebyście Państwo byli 

przygotowani 

 

812 

01:01:51.900 --> 01:01:56.600 

na taką [niesłyszalne] nie na Krężołach w nowej sali 

wiejskiej, 

 

813 

01:01:56.600 --> 01:01:59.300 

jeżeli się uda. 

 

814 

01:01:59.300 --> 01:02:02.000 

Jeżeli się uda, nie. 

 

815 

01:02:02.000 --> 01:02:05.000 

Tam chyba nie przewidują noclegu. Dobrze. 

 

816 

01:02:05.000 --> 01:02:07.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu zamknięcie 

obrad. 

 

817 

01:02:07.600 --> 01:02:10.300 

Wysoka Rado stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji 

 

818 

01:02:10.300 --> 01:02:12.800 

zrealizowany. 

 

819 

01:02:12.800 --> 01:02:14.700 

Zamykam LXX sesję Rady Miejskiej w Sulechowie. 

Dziękuję bardzo. 

 


